



CHAPITRE 52

CHAPTER 52

Loi modifiant l'article 20 de la Loi des syndicats professionnels

An Act to amend section 20 of the Professional Syndicates' Act

[Sanctionnée le 17 décembre 1953]

[Assented to, the 17th of December, 1953]

SA MAJESTÉ, de l'avis et du consentement du Conseil législatif et de l'Assemblée législative de Québec, décrète ce qui suit:

HER MAJESTY, with the advice and consent of the Legislative Council and of the Legislative Assembly of Quebec, enacts as follows:

S.R.,
c. 162,
s. 20,
am.

1. L'article 20 de la Loi des syndicats professionnels (Statuts refondus, 1941, chapitre 162) est modifié en remplaçant le paragraphe *d* par le suivant:

"*d*) Le solde de l'actif doit être affecté à une ou des œuvres similaires désignées par le secrétaire de la province et le ministre du travail."

Entrée en
vigueur.

2. La présente loi entrera en vigueur le jour de sa sanction.

1. Section 20 of the Professional Syndicates' Act (Revised Statutes, 1941, chapter 162) is amended by replacing paragraph *d* by the following:

"*d*. The remaining assets must be devoted to one or more similar undertakings designated by the Provincial Secretary and the Minister of Labour."

R.S.,
c. 162,
s. 20,
am.

2. This act shall come into force on the day of its sanction. Coming
into force.